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Z Á P I S 

o průběhu 9/18. mim. schůze Rady MČ Brno-Bystrc 

konané dne 25.03.2024  

 

 

 

V 16:01 přítomno členů: 8 

Jiří Bertschinger - distančně 

Ing. Eva Harangiová - distančně 

Tomáš Hejl - distančně 

Ing. Tomáš Jára - distančně 

Michal Kaláb - distančně 

Ing. Denisa Kocmánková - distančně 

JUDr. Tomáš Kratochvíl - distančně 

RNDr. Vladimír Vetchý, CSc. - distančně 

 

Z části jednání omluven: 

Ing. Tomáš Jára – distančně (16:19 – 16:21, z technických důvodů) 

 

Z celého jednání omluven: 

Ing. Pavel Kříž, Ph.D.  

 

Zahájení zasedání v 16:01, ukončení v 16:28. 

 

 

Program zasedání: 

0.1 Ověřovatel zápisu – schválení 

0.2 Program jednání – schválení 

3.1.01 Připomínky k Nařízení o požadavcích na výstavbu (brněnské stavební předpisy) 

 

Zápis z minulé 9/17. mimořádné Rady MČ Brno-Bystrc dosud nebyl ověřen. 

 

 

0.1 Ověřovatel zápisu – schválení 

 

Schváleno usnesení (Návrh 1): 

Rada MČ Brno-Bystrc schvaluje ověřovatelem zápisu Michala Kalába. 

 

Pro: 8  Proti: 0  Zdržel se: 0  Nehlasoval: 0   

Celkem při hlasování přítomno: 8 

 

 

0.2 Program jednání – schválení 

 

Schváleno usnesení (Návrh 1): 

Rada MČ Brno-Bystrc schvaluje navržený program jednání včetně změn a dodatků. 

 

Pro: 8  Proti: 0  Zdržel se: 0  Nehlasoval: 0   

Celkem při hlasování přítomno: 8 
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3.1.01 Připomínky k Nařízení o požadavcích na výstavbu (brněnské stavební předpisy) 

 

Schváleno usnesení (Návrh 1): 

1) Rada MČ Brno Bystrc v rámci projednávání konceptu „Nařízení o požadavcích na 

výstavbu (brněnské stavební předpisy)“ zásadně nesouhlasí se snížením počtu 

parkovacích stání pro bydlení oproti stávající platné úpravě. 

 

Pro: 8  Proti: 0  Zdržel se: 0  Nehlasoval: 0   

Celkem při hlasování přítomno: 8 

 

2) Rada MČ Brno Bystrc požaduje, aby požadovaný počet parkovacích stání pro bydlení 

a dlouhodobé ubytování byl navýšen oproti stávající platné úpravě o 50 %.  

 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 2  Nehlasoval: 0   

Celkem při hlasování přítomno: 8 

 

Neschváleno usnesení: 

2) Rada MČ Brno Bystrc naopak požaduje, aby počet nově zbudovaných parkovacích stání 

pro bydlení byl minimálně jedno parkovací místo pro byt do 90 m2 podlahové plochy 

(včetně teras, balkonů a sklepů), minimálně dvě parkovací místa k bytu většímu než 

90m2 podlahové plochy (včetně teras, balkonů a sklepů) a minimálně tři parkovací místa 

k bytu nad 140m2 podlahové plochy (včetně teras, balkonů a sklepů). 

 

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel se: 4  Nehlasoval: 0   

Celkem při hlasování přítomno: 8 

 

 

 

 

Ověřovatel: Michal Kaláb v. r. 

 

 

 

 

 

 

  JUDr. Tomáš Kratochvíl v. r. 

              starosta MČ Brno-Bystrc 

 

 

 

 

Zapsala: Zuzana Štrbová 


